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Debreceni edzőkérdés
Szemüveg
  | 2010. 11. 24. | 10:17:35
[image: ][image: ][image: ][image: ]

Debrecen – Ha kudarc érte a csapatot, a drukkerek körében szinte mindig felmerült az ő súlyos felelőssége, ami persze – hogy egy klasszikus elődöt idézzünk – „természetes dolog.”
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Még mielőtt valaki azt hinné, hogy a szenzációhajhász újságírók már megint kavarni akarják a ….t, gyorsan szögezzük le: a Loki labdarúgócsapatánál nincs klasszikus edzőkérdés, nincs arról szó, hogy a megszokottnál valamivel gyengébb szereplés miatt piros lapot mutatnának az edző stábnak. Tény viszont, hogy Herczeg András klubmenedzser szerződése egy bő hónap múlva lejár, ily módon mégis aktuális lehet a felvetés: nem feltétlenül a cserét erőltetve, inkább csak vitalapként.
Lássuk, mi szól a hosszabbítás mellett! Elég sok minden. Egyrészt Herczeg András (vagy ahogy mindenki hívja Debrecenben: Bandi) nagyon rendes, értelmes, közvetlen ember, ráadásul a valóban cívisvárosi és DVSC-kötődésű. Jelen sorok írója bő másfél évtizedes újságírói pályafutása során (és vagy 10-15 DVSC-tréner pályatársaként) sokszor csak álmodozott ilyen Loki-edzőről: volt olyan, aki minden vereségnél Pető Zoli szabadrúgásgóljait hiányolta és törte a magyart, volt, akinek akkora arca volt, hogy kifittyent az öltöző ablakán, volt, aki akkora zseninek tartotta magát, mint Mourinho, dacára annak, hogy soha nem nyert semmit, és volt, aki még egy UFO-támadásra is azt mondta volna, hogy „természetes dolog”. Az elődök többségéhez képest Herczeg Bandi maga a főnyeremény, pláne, ha rápillantunk az eredményeire: bajnoki címek, kupagyőzelmek, a klub legnagyobb sikereként bejutás a Bajnokok Ligájába és aztán az Európa Ligába.
Mégis, sok kritika éri, érte a klubmenedzsert: vádolták gyengekezűséggel, befolyásolhatósággal, túlzott óvatossággal, s ha kudarc érte a csapatot, szinte mindig felmerült az ő súlyos felelőssége, ami persze – hogy egy klasszikus elődöt idézzünk – „természetes dolog.” Egy biztos: az elmúlt két és fél eredményeit senki nem veheti el Herczeg Banditól és stábjától, azok az ő nevéhez fűződnek, még akkor is, ha erre néhányan vagy sokan húzzák a szájukat. 
A lényeg, hogy semmilyen különösebb meglepetést nem keltene, és semmilyen különösebb indoklást nem kívánna, ha a (többségi) tulajdonos, Szima Gábor meghosszabbítaná a „herczegi” stáb kontraktusát, és továbbra is a jelenlegi klubmenedzser szenvedne, vagy éppen pacsizna a kispadon. Persze nem látunk a DVSC-főnökség fejébe, így aztán nem zárhatjuk ki, hogy esetleg más megoldásban gondolkodnak, mondván a gárda leült, mint nyugdíjas az orvosi váróban, így aztán egy kis vérfrissítésre van szükség, csinálja valaki más.
Ahogy ilyenkor lenni szokott, a pletykaszökőkút feltör, a madarak veszettül csiripelnek: hallottunk már például olyan „megoldásról” is, ami a 2001-ben kupagyőztes Pajkos János és az élő legenda Sándor Tamás párosát jelentené, de a rossznyelvek szerint nem elképzelhetetlen persze az sem, hogy napjaink valamely magyar divatedzője juthatna lehetőséghez Debrecenben. 
Persze ne találgassunk, az újévet már úgyis úgy éljük meg, hogy tudjuk mi történt a Loki szakmai munkájával, addig is szeretettel várjuk a szurkolók véleményét, állásfoglalását és javaslatát a hozzászólásokban. Annyit mindenesetre feltétlenül meg kell jegyezni: az, hogy új edző kell, egyáltalán nem biztos, de hogy kellenek új játékosok, az 100 százalék. Ehhez persze pénz kell: de ez már nem edzőkérdés. 
Tóth Csaba Zsolt 
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Olvasta már?


[image: Egy kihívója már van Hajdúszoboszló polgármesterének ]Egy kihívója már van Hajdúszoboszló polgármesterének 

[image: Petőfi Sándort majdnem lelőtték, tudta?]Petőfi Sándort majdnem lelőtték, tudta?

[image: A virágvasárnapra készül Debrecen ]A virágvasárnapra készül Debrecen 





Hirdetés
[image: Hirdetés]




[image: Még szorosabb kapcsolat a Debreceni Egyetem és a BMW között]Még szorosabb kapcsolat a Debreceni Egyetem és a BMW közöttMódosították a korábbi szerződést. 






[image: Folytatódik az újszülöttek és csecsemők SMA-szűrése]Folytatódik az újszülöttek és csecsemők SMA-szűréseAz ingyenes vérvizsgálatot a szülőknek kell kérniük. 





Gazdaság


Segítséget vár a helyi gazdáktól Földes polgármestereMár több út elkészült, következik a faluközpont felújítása. 


JövőKép Expo: fókuszban a debreceni kisvállalkozásokÖtven cég vesz részt az április 4-i rendezvényen. 


Bezár a DiVinoNem derült ki a közlésből, mi az oka.


Közösségi és játszóterek újulnak meg BerettyóújfalubanPadokat, kukákat, térfigyelő kamerákat is telepítenek.


Biharkeresztes Nagyvárad egyik ékkövévé válhatA nagyvárosi lét szerves részévé szeretne válni a kisváros.


Közel 90 millióból bővítik a hajdúdorogi piacotNyírábrányi cég végzi a munkát.
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Támogatott tartalom


[image: Március 15-i parkolás Debrecenben]Március 15-i parkolás DebrecenbenMunkaszüneti nap.


[image: A levegő-kompresszorok fejlődéstörténete és jelenkori állapota]A levegő-kompresszorok fejlődéstörténete és jelenkori állapotaAz elmúlt néhány évtized robbanásszerű fejlődést hozott.


[image: Textíliát vásárolna az Aquaticum Debrecen Kft.]Textíliát vásárolna az Aquaticum Debrecen Kft.Pályázati felhívás.


[image: Aquaticum: fejlesztik a játszóházat és játszósarkot]Aquaticum: fejlesztik a játszóházat és játszósarkotAz Aquaticum Debrecen Kft. pályázata.
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Programok


Különleges nőnapi séta Debrecenben

Új sportág a Mozdulj, Debrecen! programjában

2024-ben földön, vízen és levegőben is kínál programokat Hajdúszoboszló

A kommunizmus áldozataira emlékeznek Debrecenben

Kinyílnak az istállók ajtajai a Hortobágyon
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Legolvasottabb
[image: Jaj, szegény debreceni Mercedes buszok!]
Jaj, szegény debreceni Mercedes buszok!
[image: Lerobbant villamos és baleset miatt áll a bál Debrecenben]
Lerobbant villamos és baleset miatt áll a bál Debrecenben
[image: Halál a Vágóhíd utcai felüljárón: a debreceni „milliárdoscsemetét” a segélyhívás buktathatja le]
Halál a Vágóhíd utcai felüljárón: a debreceni „milliárdoscsemetét” a segélyhívás buktathatja le
[image: Magyar Péter és Varga Judit a Facebookon üzenget egymásnak ]
Magyar Péter és Varga Judit a Facebookon üzenget egymásnak 
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Kiemelt
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JövőKép Expo: fókuszban a debreceni kisvállalkozások 
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